
 

 

Treść interpelacji radnego Ludwika Rakowskiego  
w sprawie wniosku do programu „Mosty dla Regionów” dotyczącego budowy 
mostu na Wiśle łączącego powiat garwoliński i kozienicki 

w ubiegłym roku powiat garwoliński w porozumieniu z powiatem kozienickim, przy udziale gminy 
Maciejowice i gminy Kozienice, złożył wniosek do programu „Mosty dla Regionów”, w sprawie 
budowy mostu na Wiśle łączącego ww. powiaty.  

Sejmik Województwa Mazowieckiego podjął decyzję o zabezpieczeniu w Wieloletniej Prognozie 
Finansowej na lata 2020-2038 środków finansowych w kwocie 100 mln złotych na budowę ww. 
mostu wraz z drogami dojazdowymi. Obiekt ma powstać w sąsiedztwie Elektrowni Kozienice na 
najdłuższym na terenie województwa - ponad 70-kilometrowym - odcinku Wisły bez stałej 
przeprawy. 

 Mając powyższe na uwadze, jak również nawiązując do moich poprzednich interpelacji w sprawie 
działań związanych z programem „Mosty dla regionów”, zwracam się do Pana Marszałka z prośbą 
o udzielenie informacji, na jakim etapie znajdują się obecnie prace projektowe, dokumentacyjne i 
przygotowawcze dotyczące tej inwestycji oraz kiedy rozpocznie się jej budowa. 

 


